
 

Eget förslag 
 
Kommunstyrelsen 2019-11-25 

§237 Svar på medborgarförslag: Bygg billiga bostäder för äldre 
Vänsterpartiet håller med förslagsställaren om att det behövs billigare hyresrätter och fler 
hyresrätter för äldre. Det behövs för flera grupper i samhället. Förslagsställaren nämner vikten 
av att äldre liksom ungdomar ska ha råd till boende. 

Vänsterpartiet ser behovet av fler billiga hyresrätter. Vi har idag en stor bostadsbrist. Extra stor 
är bristen på billiga hyresrätter. Haninge Bostäder bör utvecklas för att ta ledningen i frågan om 
att bygga billiga hyresrätter i kommunens alla delar. 

Vänsterpartiet har också motionerat om att kommunen ska bygga kollektivhus med billiga 
hyresrätter. Det är ett bra sätt att kunna pressa kostnaderna för lägenheterna och utnyttjar 
resurser på ett effektivt och hållbart sätt samtidigt som man skapar mötesplatser mellan 
generationer. Vi tror att kommunen i större utsträckning ska tänka kreativt kring sådana 
lösningar. 

På kommunstyrelsemötet 2017-09-25 återremitterades ärendet “§231 Behovs- och åtgärdsplan 
för att lösa bostadsfrågan för äldre” som syftar till att just lösa bostadsfrågan för äldre. 

Eftersom förslagsställaren föreslår att kommunen utreder vad det finns för möjligheter att 
åstadkomma billiga och anständiga bostäder och det samtidigt finns en återremiss för 
åtgärdsplanen så anser vi inte att det behövs en helt ny utredning. 

 

Förslag till beslut: 

1. Att förvaltningen återkommer till kommunstyrelsen med det återremitterade ärendet 
“Behovs- och åtgärdsplan för att lösa bostadsfrågan för äldre” under första halvåret 2020 
där förslag för billiga bostäder för äldre ska ingå 

2. Att därmed anse medborgarförslaget vara besvarat 

 
 



 
Samuel Skånberg (V) 
 


